
Protokół Nr 13/16 ze wspólnego posiedzenia Komisji: 

Rozwoju Gospodarczego i Budżetu i 

Spraw Komunalnych i Społecznych 

w dniu 22.03.2016, godz. 11.00.-15.00 

 
1. Otwarcie posiedzenia komisji  i stwierdzenie quorum. 

 

Prowadzenie Komisji poprowadził Przewodniczący KRGiB Mateusz Bobek, który na podstawie listy 

obecności stwierdził quorum w obu Komisjach i otworzył posiedzenie. Lista obecności radnych i 

zaproszonych gości stanowi zał. Nr 1 i 2 do protokołu. Nieobecni radni: Ewa Trott i Andrzej 

Kościukiewicz. Spóźnienie: radny Jan Magda. Stan KRGiB – 7 radnych, KSKiS – 6 radnych. 

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Radny Janusz Piłat zaproponował, aby z uwagi na gości, którzy chcą przedstawić radnym 

swój pomysł, przenieść punkt 12 w miejsce punku 4. Pozostałe punkty zmienią numeracje. Za 

poparciem propozycji Komisje głosowały: KRGiB 7 radnych, KSKiS – 5 radnych. Zmieniony 

porządek stanowi zał. Nr 3 do protokołu.    
1. Otwarcie posiedzenia komisji  i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Uwagi do protokołu z dnia 17.02.2016 r. 

4. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub za 

pośrednictwem radnego.  

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Międzyzdroje umowy 

o dofinansowanie w formie dotacji budowy sieci wodno-kanalizacyjnej i deszczowej 

realizowanej w ramach zadania pn. ,,Przebudowa drogi ulicy Myśliwskiej, Sportowej  i 

Mieszka I w Międzyzdrojach wraz z sieciami”. 

6. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie.  

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmian w budżecie na rok 2016  . 

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/159/15 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 17 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Międzyzdroje na 2016 rok. 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/23/11 Rady Miejskiej w Międzyzdrojach z 

dnia 4.01.2011 r. w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Międzyzdroje na lata 2016-2035. 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości. 

11. Przyjęcie protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli Straży Miejskiej. 

12. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, Przewodniczącego 

Rady i członków komisji. 

13. Zakończenie posiedzenia komisji Rady Miejskiej.  

 

3. Uwagi do protokołu z dnia 17.02.2016 r. 

 

Protokół został zatwierdzony bez zmian. 

    ----------------- przyszedł radny Jan Magda, KSKiS – 6 radnych-------- 

 

4. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub za 

pośrednictwem radnego.  

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli współwłaściciele Bałtyckiego Parku Miniatur, którzy 

przedstawili koncepcję na dowóz turystów do ich atrakcji. Problem polega na lokalizacji przystanku 

dla pojazdu, który jest elektryczny i będzie służyć tylko do przewozu gości do Parku. Zostały 



przedstawione 3 propozycje lokalizacji. Pierwsza jest przy Hotelu Aurora, druga przy obiekcie Feniks, 

a trzecia przed skrzyżowaniem ulicy Zdrojowej i Bohaterów Warszawy. 

 Ad vocem radny Piłat poinformował, że lokalizacja przy Hotelu Aurora odpada, gdyż jest to 

miejsce manewrowe. Taką informację dostała KSKiS od Komendanta SM. W przypadku pozostałych 

lokalizacji trzeba to sprawdzić. Według radnego można poprosić o opinię Komendanta i na tej 

podstawie odnieść się do wskazanych propozycji.  

 Radny Mateusz Bobek powiedział, że nie jest zwolennikiem takich kolejek, jednakże w tym 

przypadku można się pochylić nad tą propozycją, gdyż atrakcja jest zlokalizowana przy wyjeździe z 

miasta, co jest dużym plusem, biorąc pod uwagę, że wszyscy chcą prowadzić swoje interesy w 

centrum promenady. To jest przykład dla innych, że można stworzyć fajną atrakcję na obrzeżach 

miasta. Radny Mittelstädt dodał, że taki ekologiczny bus może doprowadzić do powstania nowego 

trendu na takie pojazdy, które dowoziłyby ludzi np. do sołectw, bo tam też są atrakcje turystyczne. 

  

 Na pytanie radnej Iwony Czyż jaka jest prędkość tego pojazdu oraz jaką trasą będzie jeździć, 

wyjaśniono, że bus jedzie do 25 km/h. Co do trasy to był pomysł, aby bus przemieszczał się 

promenadą i ul. Polną, aby nie wjeżdżać na drogę wojewódzką i nie utrudniać ruchu. Radna Klucha 

zapytała, czy za przejazd będą dodatkowe opłaty. Wyjaśniono, że dojazd będzie w ramach biletu do 

parku, aby uniknąć sytuacji, że wczasowicz przejedzie się kolejką i nie skorzysta z atrakcji.  

  

Radny Bogusław Sutyła zapytał, czy na sezon letni są wyznaczone miejsca postojowe dla kolejek. 

Zastępca Burmistrza Katarzyna Kutereba-Gnitecka wyjaśniła, że nie, gdyż zainteresowani mieli 

porozumieć się z dzierżawcą parkingu przy ul. Krótkiej w sprawie postoju swoich kolejek, albo 

poszukać innego miejsca do postoju.  Radny Bobek przypomniał, że jest to inna usługa, niż objazd 

turystyczny kolejką po mieście, dlatego warto się zastanowić nad tą propozycją.  

 

 WNIOSEK: 

W związku ze złożonymi propozycjami lokalizacji postoju dla kolejki przewożącej turystów 

do Parku Miniatur radni pozytywnie opiniują wskazane miejsca. Za wnioskiem Komisje 

głosowały: SKiS – 6 radnych, KRGiB – 7 radnych. 

 

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Międzyzdroje 

umowy o dofinansowanie w formie dotacji budowy sieci wodno-kanalizacyjnej i 

deszczowej realizowanej w ramach zadania pn. ,,Przebudowa drogi ulicy Myśliwskiej, 

Sportowej i Mieszka I w Międzyzdrojach wraz z sieciami”. 

 

Projekt uchwały omówił Pan Burmistrz, informując, że dofinansowanie na to zadanie jest w 50% 

kosztów kwalifikowanych, do których nie wlicza się sieć Vodkan. Udało się załatwić dofinansowanie 

z WIOŚ w wysokości 50% pod warunkiem zaciągnięcia pożyczki do kwoty 564 672 zł. W innym 

wypadku zapłacimy za Vodkan z własnych środków ponad 1 mln zł.  

 

Radna Czyż zapytała, czy jak zmienia się kwota wydatkowania na zadanie, to co się dzieje z tymi 

środkami.  

Burmistrz wyjaśnił, że jest wskazana kwota wynikająca z przetargu i są wyliczenia co do kosztów.                   

W projekcie wskazuje się, że można wziąć pożyczkę do tej kwoty. Ale czy dostaniemy w takiej 

wysokości zależy od zarządu WIOŚ. 

 

Radny Janusz Piłat zaproponował, aby podczas remontu ul. Myśliwskiej zabezpieczyć odzyskane 

płyty i położyć je np. na ul. Bałtyckiej, która nie ma odpowiedniego utwardzenia albo w sołectwach. 

Burmistrz przyjął uwagę radnego i jeśli uda się odzyskać te płyty, to zostaną wykorzystane. Na 

pytanie radnego Sutyły, czy są przewidziane w projekcie remontu tej drogi wycinki drzew i czy linie 

napowietrzne zostaną zlikwidowane, Burmistrz wyjaśnił, że linie napowietrzne są po stronie Enei, ale 

nie mają środków, by te linie schować pod ziemię. Co do wycinki jest ona do weryfikacji w projekcie.  

 Radny Mateusz Bobek  uważa, że ten kredyt powinien być zaciągnięty przez ZWiK, ponieważ 

inaczej wejdzie w zadłużenie gminy. Jednakże to gmina jest właścicielem tych sieci, wobec czego 

zakład nie może zaciągnąć kredytu.  



 STANOWISKO:  

   KSKiS – 6 radnych za przyjęciem,    

KRGiB – 7 radnych opowiedziało się za przyjęciem. 

--------------------wyszła radna Anna Oleksy, stan KSKiS – 5 radnych--------------------------- 

 

6. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie.  

 

Projekt uchwały zreferował Burmistrz informując, że kwota dotacji i pożyczki wynosi po 50%. Nie 

uzyskamy dotacji nie zaciągając pożyczki, gdyż takie wymogi są w WIOŚ. 

STANOWISKO:  

   KSKiS – 5 radnych za przyjęciem,    

KRGiB – 7 radnych opowiedziało się za przyjęciem. 

 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmian w budżecie na rok 2016. 

 

Zagadnienie omówiła Pani Skarbnik Agnieszka Sadka, która omówiła szczegółowo projekt uchwały. 

W związku z wyrażeniem zgody na zaciągnięcie pożyczki, zwiększy się deficyt. Wszystkie wolne 

środki zostały zaangażowane w związku z tym, aby pokryły planowany deficyt.   Dlatego deficyt 

trzeba było zwiększyć o pożyczkę. Pożyczka musi pokryć planowany deficyt z wolnych środków.  

 Na pytanie radnego Bobka dot. przeznaczenia kwoty 50 tys. na akcję zima, Burmistrz 

wyjaśnił, że po dokonanych rozliczeniach brakuje kwoty 20 tys. 30 tys. zł zostanie przeznaczone na 

akcję zima w tym roku. Jest to zabezpieczenie, bo nie wiemy, czy zima spotka nas w listopadzie, czy 

w grudniu. Co najwyżej będzie to kwota niewydatkowana. Radny zapytał, czy nie warto poczekać z 

przekazaniem tych środków w późniejszym czasie. Burmistrz wyjaśnił, że planuje się rok rocznie 

kwotę 100 tys. zł na akcję zima. Zabezpieczenie 30 tys. zł daje nam gwarancję, że tych środków nie 

zabraknie w przypadku nagłego ataku zimy. Pani Skarbnik dodała, że środki są wypłacane dopiero po 

wykonanej usłudze. 

 Radna Czyż również uważa, że nie ma pilnej potrzeby aby zabezpieczać te środki już teraz.  

 Na pytanie radnej Kluchy dot. kwoty 20 tys. zł na płytę, Burmistrz poinformował, że chodzi o 

wydanie płyty z utworami śpiewanymi przez lokalnych artystów, w tym chór pod batutą Pani 

Sobierajskiej. Taka płyta będzie służyła celom promocyjnym. Radna zapytała ponad to o kwotę 50 tys. 

zł na zjazd AK. Burmistrz wyjaśnił, że w tym roku obchodzić będziemy 25 zjazd w Międzyzdrojach. 

Ten zjazd będzie ostatnim, dlatego warto go uhonorować, a pomnik z krzyżami wileńskimi byłby 

pięknym zwieńczeniem tych wydarzeń i uczcił by ich pamięć. Poza tym środowiska związane z AK 

długo wnioskowały o taki pomnik. Jako lokalizację proponuje się skwer rogu ul. Zwycięstwa i 

Krasickiego. 

 Zdaniem radnej Natkańskiej pomysł jest dobry, jednakże lokalizacja nie pasuje do takich 

okoliczności. Zamiast tego w tym miejscu można wydzierżawić punkty pod handel. A pomnik ustawić 

w Parku Szopena. Radna Czyż również nie optuje za wskazaną przez Burmistrza lokalizacją. 

Dodatkowo radna chciałaby zobaczyć projekt tego pomnika.  

 Ad vocem Burmistrz wyjaśnił, że bez zabezpieczenia środków nie można zlecić nikomu 

przygotowania projektu.  

Radny Sutyła zasugerował, że pomnik mógłby zostać postawiony przy Kościele. Radna Klucha 

popiera tą propozycję. Natomiast radna Natkańska zasugerowała zniesienie tego wydatku do czasu 

ustalenia lokalizacji. Burmistrz uważa, że zabezpieczenie środków teraz i zlecenie wykonania 

pomnika nie koliduje z szukaniem innej lokalizacji. Jeśli radni uważają, że taki pomnik powinien być 

przy kościele, to trzeba zacząć rozmawiać z Proboszczem. Czas jest tu ważny, gdyż ostatni zjazd 

odbędzie się na jesieni i do tego czasu trzeba wszystko przygotować, a samo wykonanie pomnika jest 

czasochłonne. 

 

WNIOSEK: 

Komisje pozytywnie opiniują pomysł o stworzenie pomnika, ale ze wskazaniem lokalizacji na 

skwerze przy Kościele.  Komisje głosowały: KRGiB 7 radnych za, KSKiS – 4 radnych za, 1 

osoba wstrzymała się od głosu. 



 

STANOWISKO:  

   KSKiS – 5 radnych za przyjęciem,    

KRGiB – 7 radnych opowiedziało się za przyjęciem. 

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/159/15 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 17 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Międzyzdroje na 2016 rok. 

 

Projekt uchwały omówiła Pani Skarbnik. Dokonuje się zmiany dwóch załączników: przychody i 

rozchody budżetu oraz dotacje celowe udzielone w 2016 r. Zmiany dot. wprowadzenia z tytułu 

pożyczki i wszystkich wolnych środków. Zał. Nr 2 wynika z uchwały w sprawie zmiany budżetu. 

Wprowadzono w par. 9 pkt 2 dot. ustalenia limitu zobowiązań z tytułu zaciąganych kredytów i 

pożyczek oraz papierów wartościowych na finansowanie planowanego deficytu budżetu JST do kwoty 

5 64 1672,00 zł. 

STANOWISKO:  

   KSKiS – 5 radnych za przyjęciem,    

KRGiB – 6 radnych opowiedziało się za przyjęciem, 1 osoba wstrzymała się 

od głosu 

 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/23/11 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 4.01.2011 r. w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Międzyzdroje na lata 2016-2035. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Sadka zreferowała projekt uchwały. Zmiany są konsekwencją podjętej 

uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmian w budżecie na 2016 r. 

STANOWISKO:  

   KSKiS – 5 radnych za przyjęciem,    

KRGiB – 6 radnych opowiedziało się za przyjęciem, 1 osoba wstrzymała się 

od głosu 

   

Przewodniczący zarządził 10 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady posiedzenia. 

 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości. 

 

Głos zabrała Zastępca Burmistrza Katarzyna Kutereba-Gnitecka informując, że jest to dzierżawa na 

plaży z przeznaczeniem dla gości hotelu Amber Baltic i Aurora. Powierzchnie wskazane w projekcie 

zostały pozytywnie zaakceptowane przez Starostwo Powiatowe i Urząd Morski.  

 

 Radny Janusz Piłat zwrócił uwagę, aby ten projekt uchwały został rozdzielony, ponieważ 

chodzi o dwa odrębne podmioty, które są zainteresowane wydzierżawieniem plaży. Radny Bobek 

popiera przedłożoną propozycję, informując jednocześnie, że trzeba zastanowić się nad stawką 

dzierżawy. Radny proponuje, aby podwyższyć stawkę Hotelowi Amber Baltic do 10 tys.  

 Ad vocem Burmistrz uważa, że skoro wystąpił z takim projektem to radni albo go przyjmują, 

albo nie. Rada również ma inicjatywę uchwałodawczą, więc radni mogą przygotować dwa projekty. 

Określenie stawki dzierżawy należy do organu uchwałodawczego, w którego kompetencje wchodzą 

radni.  

 Radny Piłat przypomniał, że wcześniejsze sugestie co do stawek dzierżawy były brane przez 

Burmistrza pod uwagę. Teraz rozważa się możliwość podniesienia stawki dzierżawnej, gdyż teren,                     

o który wnioskuje Hotel Amber Baltic jest znacznie większy niż dotychczasowy.  

Na prośbę radnego Sutyły o przedstawienie kwot i metrażu w roku 2015 Zastępca Burmistrza 

poinformowała, że Hotel Amber Baltic w 2015 r. zajmował pow. 600 m2, za którą płacił 6 tys. zł. 

Natomiast Hotel Aurora zajmował 500 m2 i płacił 3 121 zł. Według radnego nie można dopuszczać do 

samowoli. Trzeba to kontrolować, tym bardziej, że w innych przypadkach często jesteśmy bardzo 

restrykcyjni. Z kolei radna Czyż przypomniała, że Burmistrz obiecywał kontrolę tych terenów. Wobec 



powyższego, ile takich kontroli było przeprowadzonych? Burmistrz wyjaśnił, że odbyły się 62 

kontrole plaży.  Radna nie popiera pomysłu dzierżawy plaży przez hotele, tym bardziej, że w 

niedalekiej przyszłości na promenadzie staną dwa nowe obiekty, które być może również zawnioskują 

o taką dzierżawę.  

Radny Bobek uważa, ze chodzi tu tylko o kwestię kontroli. Radny Szyszkowski dodał, że temat był 

już omawiany wiele razy. Teraz trzeba się zastanowić nad powierzchnią i ceną. Radny Piłat nie 

rozumie skąd nagle zapotrzebowanie na większy teren, skoro hotel się nie rozbudował. 

 Według radnego Adama Jakubowskiego miasto się rozwija i przybywa hoteli. Goście hotelowi 

i tak zejdą na plażę i będą z niej korzystać zajmując przy tym znacznie większe powierzchnie, niż 

jakby gmina dała w dzierżawę określoną powierzchnię. Należy również pamiętać, że gmina ma 

korzyści ze współpracy z Hotelem Amber Baltic tj. pomoc przy Festiwalu Gwiazd i czynsz 

dzierżawny.   

 

 Przewodniczący KRGiB Mateusz Bobek zaproponował, aby przegłosować osobno każdą z 

tych dwóch propozycji. Przewodniczący poddał pod głosowanie propozycję wydzierżawienia terenu 

plaży o pow. 950 m2. Za przyjęciem Komisje głosowały: KSKiS – 5 radnych za, KRGiB – 5 radnych 

za, przy 2 wstrzymujących się.  
   

W przypadku drugiej dzierżawy radna Iwona Czyż również jest przeciwko. Radna Klucha również nie 

jest za tą dzierżawą. Natomiast radny Zbigniew Mittelstädt uważa, ze jest to teren bardziej atrakcyjny 

bo blisko mola, dlatego powinno się zwiększyć stawkę dzierżawy.  

 

  Przewodniczący KRGiB Mateusz Bobek zaproponował, aby przegłosować osobno każdą z 

tych dwóch propozycji. Przewodniczący poddał pod głosowanie propozycję wydzierżawienia terenu 

plaży o pow. 500 m2. Za przyjęciem Komisje głosowały: KSKiS – 1 radny za przyjęciem, 1 osoba 

była przeciwko, 3 radnych wstrzymało się od głosu, KRGiB – 1 radny za przyjęciem, 3 osoby były 

przeciwne, 3 wstrzymały się od głosu. WNIOSEK NIE UZYSKAŁ AKCEPTACJI. 

 

Wniosek: 

Komisje wnoszą o przygotowanie na sesję dwóch projektów uchwał dot. dzierżawy terenów 

na plaży dla gości hotelowych. Za przyjęciem wniosku Komisje głosowały: KSKiS – 5 

radnych, KRGiB – 3 radnych, 4 osoby wstrzymały się od głosu.  
     

11. Przyjęcie protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli Straży Miejskiej. 

 

Protokół z kontroli został odczytany przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Adama 

Jakubowskiego. 

 

Radna Iwona Czyż uważa, że protokół z kontroli jest bardzo lakoniczny i nic z niego nie wynika. 

Radna się pod nim nie podpisze.  

Ad vocem Przewodniczący KR wyjaśnił, że wszystkie dane i analiza są zawarte w protokole z 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej. W toku analizy nie stwierdzono żadnych uchybień i tak to zostało 

zapisane w protokole z kontroli.  

Radny Węglorz zwrócił uwagę, że w czasie kontroli informował, że brakuje rejestru 

wyposażenia mundurowego, które jego zdaniem powinna prowadzić Straż Miejska. Komendant 

obiecał, że taki rejestr wprowadzi, ale na chwilę kontroli go nie było. Radny zwrócił również uwagę, 

że Straż Miejska posiada dwa rowery, które nie są wykorzystywane do patroli. Poza tym należy 

zwiększyć ilość patroli pieszych o co radny wnioskował wielokrotnie. 

 W odniesieniu do prowadzenia rejestru Burmistrz wyjaśnił, że każdy sprzęt jak i ubranie 

inaczej się zużywają i każdy strażnik ma inne zapotrzebowanie. Dlatego jest określona kwota na 

zakupienie potrzebnego umundurowania.  

 Radna Klucha poinformowała, że Komisja Rewizyjna długo analizowała ten temat. 

Szczegółowe informacje i analiza znajdują się w protokole z posiedzenia komisji, a najważniejsze 

wnioski i uwagi zostały wpisane w protokół z kontroli.     

 



Przewodniczący KRGiB   Mateusz Bobek poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z kontroli, za 

przyjęciem Komisje głosowały: KRGiB – 6 radnych za przyjęciem, przy 1 głosie wstrzymującym się, 

KSKiS- 5 radnych za przyjęciem. 

 

12. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, 

Przewodniczącego Rady i członków komisji. 

 

Przewodniczący RM Jan Magda zapoznał komisje z bieżącą korespondencją: 

1) Zastępca Burmistrza skierowała pismo do radnych w sprawie wydzierżawienia terenu 

pomiędzy hotelem Amber Baltic a Amfiteatrem na punkt gastronomiczny. 

Radna Iwona Czyż jest przeciwna umieszczaniu na tym terenie jakiejkolwiek gastronomii. 

Powinno się iść w kierunku pozostawienia terenów zielonych. 

Zdaniem radnego Zbigniewa Mittelstädta trzeba pomagać naszym przedsiębiorcą. Zainteresowany 

od lat prowadzi w Międzyzdrojach swoją działalność, płaci tu podatki itd., dlatego powinno się 

rozważyć tą propozycję. Według radnego Bogusława Sutyły można wyrazić zgodę, ale na innym 

terenie.  

Radny Bobek zaproponował teren na Gryfie III. Radna Klucha popiera ten pomysł, tym bardziej, 

że wnioskodawca chciał dzierżawę bezprzetargowo. Zastępca Burmistrza dodała, że na 

wnioskowany teren są również inne wnioski osób zainteresowanych dzierżawą. 

 

 Wniosek: 

Za poparciem wniosku w sprawie wydzierżawienia terenu pomiędzy hotelem Amber Baltic a 

Amfiteatrem na punkt gastronomiczny Komisje głosowały: KSKiS – 1 osoba za przy 4 głosach 

przeciw, KRGiB – 0 głosów za, 4 osoby przeciwne, 3 wstrzymały się od głosu. Wniosek NIE 

UZYSKAŁ AKCEPTACJI. 

 

2) Pismo z dnia 1.03.2016 r. dot. umożliwienia poruszania się po promenadzie kolejki 

turystycznej.  

Komisje zapoznały się z treścią pisma. W związku z brakiem pytań Przewodniczący KRGiB 

Mateusz Bobek poddał go pod głosowanie, KSKiS – 0 głosów za przyjęciem, 5 osób było 

przeciwnych, KRGiB – 0 głosów za przyjęciem, 6 głosów przeciwko, 1 osoba wstrzymała się 

od głosu. Wniosek NIE UZYSKAŁ AKCEPTACJI. 

 

Przewodniczący RM Jan Magda poinformował o zaległej sprawie dot. zmiany organizacji ruchu na ul. 

Cichej. Chodzi o zniesienie strefy zamieszkania dla mieszkańców.  

Głos zabrał radny Bogusław Sutyła, który przypomniał, że wcześniej istniała możliwość parkowania 

samochodów po jednej stronie tej ulicy. Według radnego w tym temacie powinni wypowiedzieć się 

specjaliści. Jeśli to się nie uda, to radny proponuje zrobić w przyszłym roku strefę płatnego 

parkowania. Radny Piłat popiera ten pomysł.  

Zdaniem radnego Bobka jeśli teraz poprzemy ten wniosek to powstanie zamieszanie, bo inni 

mieszkańcy z innych ulic również zwrócą się o zniesienie strefy zamieszkania.  

 Ad vocem SPP Burmistrz wyjaśnił,  że ulica nie spełnia odpowiednich parametrów, by mogła 

tam powstać strefa.  

 

Radny Węglorz poinformował o wniosku zgłoszonym przez Straż Miejską o postawieniu znaku B1 

na promenadzie. To zdaniem strażników ułatwi im pracę w przypadku samochodów do 3,5 tony. 

Wniosek został poddany pod głosowanie, za przyjęciem Komisje głosowały: KSKiS 4 radnych za, 

KRGiB – 7 radnych za. 

 

13. Zakończenie posiedzenia komisji Rady Miejskiej.  

 

Przewodniczący KRGiB Mateusz Bobek, wobec wyczerpania porządku posiedzenia zamknął obrady. 

Na tym protokół zakończono. Godz. 15.00. 

Protokółowała:        Przewodniczący Komisji: 



Sylwia Jakubowska          

        Mateusz Bobek ………………… 

        Janusz Piłat ……………… 

    


